

嘉華星濤灣 – 大學火車站
La Costa – University Station
居民巴士服務 (NR835)
Shuttle Bus Service (NR835)

時間表
Time-table

停車地點 : - 嘉華星濤灣地面廣場(休閒雅座正門對出位置)
- 大學火車站(近 BE 1943 號燈柱)

Shuttle Bus Stop : - La Costa Square (in front of Main Entrance of Aquarium Hall)
- University Station (near Lampstand No. BE 1943)

收費：每位 \$ 5

Fare: \$5/person

時間表

Time table :

嘉華星濤灣開出時間		大學站開出時間	
Departure Time at La Costa		Departure Time at University Station	
上午 / a.m.	下午 / p.m.	上午 / a.m.	下午 / p.m.
06:40	17:00	06:50	17:10
07:00	17:20	07:10	17:30
07:20	17:40	07:30	17:50
07:40	18:00	07:50	18:10
08:00	18:20	08:10	18:30
08:20	18:40	08:30	18:50
08:40	19:00	08:50	19:10
09:00	19:20	09:10	19:30
09:20	19:40	09:30	19:50
09:40	20:00	09:50	20:10
10:00	20:20	10:10	20:30

- 註：
1. 住戶乘車券可於客戶服務處購買，每次最少購買 10 張 (\$50)，購買時請出示住戶證以示識別。
 2. 當颱風訊號 8 級或以上及黑色暴雨警告生效時，穿巴服務將會暫停。如以上訊號於穿巴服務時段內發出，則服務會繼續維持 2 小時才停止。
當以上訊號取消時，穿巴服務將於 1 小時內恢復正常。

- Remarks :
1. Shuttle bus tickets can be bought at the Customer Service Office and each ticket booklet contains of 10 tickets for HK\$50. For identification, please show your resident card when purchasing the tickets.
 2. When typhoon signal No. 8 or above, or black rainstorm is hoisted, shuttle bus service will be suspended. In the event that the signal is hoisted during the service time period, the service be suspended after the signal hoisted for 2 hours. Full normal service will resume within an hour after the signal is lowered.

嘉華星濤灣 – 大學火車站
La Costa – University Station
居民巴士服務 (NR835)
Shuttle Bus Service (NR835)

時間表
Time-table

停車地點 : - 嘉華星濤灣地面廣場(休閒雅座正門對出位置)
- 大學火車站(近 BE 1943 號燈柱)

Shuttle Bus Stop : - La Costa Square (in front of Main Entrance of Aquarium Hall)
- University Station (near Lampstand No. BE 1943)

收費：每位 \$ 5

Fare: \$5/person

時間表

Time table :

嘉華星濤灣開出時間		大學站開出時間	
Departure Time at La Costa		Departure Time at University Station	
上午 / a.m.	下午 / p.m.	上午 / a.m.	下午 / p.m.
06:40	17:00	06:50	17:10
07:00	17:20	07:10	17:30
07:20	17:40	07:30	17:50
07:40	18:00	07:50	18:10
08:00	18:20	08:10	18:30
08:20	18:40	08:30	18:50
08:40	19:00	08:50	19:10
09:00	19:20	09:10	19:30
09:20	19:40	09:30	19:50
09:40	20:00	09:50	20:10
10:00	20:20	10:10	20:30

- 註：
1. 住戶乘車券可於客戶服務處購買，每次最少購買 10 張 (\$50)，購買時請出示住戶證以示識別。
 2. 當颱風訊號 8 級或以上及黑色暴雨警告生效時，穿巴服務將會暫停。如以上訊號於穿巴服務時段內發出，則服務會繼續維持 2 小時才停止。
當以上訊號取消時，穿巴服務將於 1 小時內恢復正常。

- Remarks :
1. Shuttle bus tickets can be bought at the Customer Service Office and each ticket booklet contains of 10 tickets for HK\$50. For identification, please show your resident card when purchasing the tickets.
 2. When typhoon signal No. 8 or above, or black rainstorm is hoisted, shuttle bus service will be suspended. In the event that the signal is hoisted during the service time period, the service be suspended after the signal hoisted for 2 hours. Full normal service will resume within an hour after the signal is lowered.